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ЗАПИСНИК 

Са 8. Седнице Наставно-стручног већа, одржане дана 03.02.2025. године са 

почетком у 11,00 часова, у просторији 15 (зборница) 

 

Седници су присуствовали чланови Наставно-стручног већа: др Власта Липовац 

Керић, др Сања Шумоња, др Наташа Чампраг Сабо, др Јасмина Кнежевић, Илдико 

Ђокић спец, др Сандра Вујков, др Зоран Милић, др Хајналка Пожар, Наташа Секулић 

МА, др Светлана Стојков, др Сања Николић, др Славољуб Хилченко, др Борис 

Личина, др Мате Емеше, др Јасна Јовићевић, др Милија Љубисављевић, др Војо 

Ковачевић, Нора Љубановић Еветовић, др Јелена Вемић Ђурковић, др Жељко Роквић, 

др Драган Цветковић. 

Присутно 21члан Наставно-стручногвећа.  

Одсутни: др Споменка Будић, др Бранислав Филиповић и др Ана Марковић. 

Остали присутни: Нада Лукић, секретар Школе, Јелена Ђукић, записничар, Бранко 

Медић, др Бојана Марић, Тамара Чубрило, Драгана Шкрбић, Валентин Пушкаш, Бојан 

Кмезић, Јовица Стајшић и представници студената. 

 

Седницом Наставно-стручног већа председавала је директор Школе, др Власта 

Липовац Керић, која је упознала чланове Наставно-стручног већа да је седница у 

проширеном саставу. Присутни су наставници и сарадници који нису чланови 

Наставно-стручног већа, као и представници студената. Једногласно је одлучено да 

се седница тонски снима за потребе састављања записника.  

Др Власта Липовац Керић, је изнела да ће седница НСВ тећи другачијим током 

од предвиђеног, сходно новонасталој ситуацији. Наставно-стручно веће је 

констатовало да је Висока школа струковних студија за образовање васпитача и 

тренера од 03.02.2025. године у блокади и да ће се разматрати захтеви студената 

који су достављени након одржаног пленума студената. Затим је реч предала 

представнику студената Јовану Максимовићу Попову, који је изложио захтеве 

студената. Прво су представљени захтеви свих студената у републици Србији, а то 



су: 

1. Објава комплетне документације о реконструкцији железничке станице у 

Новом Саду, 

2. Потврда идентитета лица за које постоји основана сумња да су физички 

извршили напад на студенте и професоре, као и покретање кривичних поступака 

против њих, 

3. Одбацивање кривичних поступака против студената који су ухапшени и 

приведени на протестима, као и обустава покренутих кривичних поступака, 

4. Повећање буџета за високо образовање у износу од 20%. 

Други део захтева, се односи на захтеве студента Високе школе струковних студената 

за образовање васпитача и тренера из Суботице, као и предлоге директора Школе, а то 

су: 

1. Да се одложи започети јануарски испитни рок до стицања услова за одржавање 

испита при чему се признају испити који су положени у оквиру започетог 

јануарског испитног рока, а омогући се излазак на испите студентима који због 

новонастале ситуације нису изашли на испите који су одржани током започетог 

јануарског испитног рока, 

2. Да се омогући студентима у високошколским јединицама ван седишта установе 

у Крагујевцу и Тутину, да оснују сопствени пленум и да одлучују да ли ће ући у 

блокаду или не према свом нахођењу, 

3. Наставници и сарадници ће током трајања блокаде бити на располагању 

студентима, - предлог директора Школе, 

4. Студентска служба ће обављати само послове издавања потврда и других 

докумената студентима у седишту, док се рад студентске службе везан за 

високошколске јединице ван седишта наставља неометано, рачуноводство 

наставља редовно са радом, 

5. Професори и наставници могу долазити на факултет али не смеју одржавати 

наставу и испите. 

6. Ни један студент не треба и не сме да сноси последице због активног учешћа у 

блокади, уз услов да се блокада одвија мирно, без конфликта са професорима, 

сарадницима, запосленима и другим студентима и уз дужну пажњу према 

имовини установе. – предлог директора Школе. 

 

Након излагања студента Јована Максимовића Попова, Наставно стручно веће је 

већином гласова усвојило и прихватило захтеве студената и директорка је дала 

предлоге за још неколико тачака.  

Први захтев је усвојен са 19 гласова ЗА и 2 УЗДРЖАНА, и донета је  

 

ОДЛУКА 

Одлаже се јануарски испитни рок до стицања услова за наставак истог, те се признају 

испити положени у јануарском испитном року и одобрава се излазак на испите 

студентима који због новонастале ситуације нису изашли на испите, а који су 

започети током започетог јануарског испитног рока. 

 



 

Директорица др Власта Липовац Керић, је укратко обавестила присутне о детаљима 

који се односе на други предлог. Студенти јединица ванседишта установе су основали 

своје пленуме према јединицама и доставили извештаје, у Крагујевцу је 4% студената 

за блокаду, остали су да се настави наставни процес, а у Тутину је такође већи део 

студената да се настави са процесом рада и то 80 %, док су осталу уздржани или за 

блокаду. Други предлог је усвојен са 20 гласова ЗА и 1 УЗДРЖАНИМ, и донета је  

 

ОДЛУКА 

Испитни рок и настава се наставља према календару рада у јединицана ванседишта у 

Крагујевцу и Тутину. 

 

Трећи захтев је прочитан који је био на предлог директора Школе и уследила је 

дискусија у којој је тражено од студената да се тачно изјасне о чему се ради, пошто су 

чланови Наставно-стручног већа сматрали да нису у потпуности разумели захтев. 

Након краће дискусије констатовано је да је захтев сувишан јер наставни процес је 

обустављен као и испитни рок, тако да су се студенти сложили са члановима НСВ и 

трећи захтев је скинут са листе захтева. 

 

Директор др Липовац Керић је захтевала од студената, да се преформулише четврти 

захтев, а односи се на рад студентске службе. Студентска служба је саставни део 

секретаријата, а секретаријат је неопходно да ради, студенти су се сложили са тим 

предлогом. Затим су четврти и прети захтев стављени на гласање и усвојен са 20 

гласова ЗА и 1 УЗДРЖАНИМ, и донета је  

 

ОДЛУКА 

Секретаријат у седишту установе ће испуњавати минималне услове рада, изузев 

службе рачуноводства која ће неометано радити, а студентске службе у јединицама 

ванседишта установе ће радити неометано. Наставницима и сарадницима могу 

долазити у Школу, али не смеју одржавати наставу и испите. 

 

Шести захтев који је такође на предлог директора др Власте Липовац Керић који је 

образложила са дописом Министарства просвете, који је стигао у децембру 2024. 

године, где је истакнуто да се изађе у сусрет захтевима студената, да студенти не сносе 

последице. Такође је стигао допис о платама да ће се вршити провере које установе су 

у блокади па ће сразмерно томе и исплаћивати плате. Материјални трошкови нису још 

исплаћени и неће бити све док су високошколске установе у блокади. За време трајања 

блокаде грејање Школе ће бити у смањеном обиму, у договору са студентима биће им 

уступљене просторије на коришћење као и грејалице. Захтев је стављен на гласање и 

једногласно је донета  

 

ОДЛУКА 

Ниједан студент не треба и не сме да сноси последице због активног учешћа у 

блокади, уз услов да се блокада одвија мирно, без конфликта са професорима, 

сарадницима, запосленима и другим студентима и уз дужну пажњу према имовини 



установе. 

 

Др Липовац Керић је такоће обавестила присутне о Извештају студентског парламента 

о анкети студената који је првобитно требао бити тачка Дневног реда. Да је спроведен 

помоћу Гоогле анкете и анониман је, да су за минималне услове рада нешто мало више 

од 60 % студената, а око 38 % је било за тоталну блокаду док само један мали део је 

био против обуставе рада у сваком облику. Студенти су замољени да у неко догледно 

време доставе кратак извештај о активностима које су обављене за тај период, као и да 

се након одрећеног времена спроведе још једна анкета, како би се потврдио 

легитимитет наставка блокаде. Представник студената Татјана Шафрањ, замолила је 

директорицу да се распишу избори за студентски парламент, како би се изабрали 

легитимни чланови парламента, јер тренутни председник је особа која је већини 

студената непозната. Секретар Школе је објаснила студентима да студентски 

парламент убрзо иде у реизбор и да правилник о раду студентског парламента се 

налази на сајту Школе међу Актима Школе. Представник студената Јован Максимовић 

Попов је обавестио присутне да ће стиденти у 11:52 изаћи испред школе и одати 

почаст страдалима на железничкој станици у Новом Саду са петнаест минута тишине. 

 

 

 

Седница завршена у 11,40 часова. 

 

 

ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ 

НАСТАВНО-СТРУЧНОГВЕЋА 

Директор 

                                                                                                  Др Власта Липовац Керић 

 

 

 

 

 

 

 

Записничар: 

Јелена Ђукић 


